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VERZOEK  TOT  INLICHTINGEN – Art. 45 
 
Datum 06-12-2021 
  
Namens fractie Beeselse Lijst 
  
Indiener Patrick Jacobs 
  
Vraag Onlangs is er in het Waterschap Limburg een integriteitsonderzoek 

gehouden met betrekking tot aankopen van gronden in Beesel door een 
lid van het dagelijks bestuur van het waterschap. Ondanks het feit dat 
uit het onderzoek is gebleken dat het Waterschap noch de gemeente 
Beesel hier nadeel van hebben ondervonden hebben wij de volgende 
vragen: 
 

• Is het college van dit onderzoek vooraf en van de uitkomsten 
actief op de hoogte gebracht door het waterschap? 

• Indien het antwoord ja is, waarom heeft het college de raad 
hierover niet geïnformeerd ? 

• Heeft het college een rol gespeeld in dit onderzoek ? Zo ja, 
welke? 

• Is het college het eens met de uitkomst van het onderzoek dat 
deze kwestie geen nadelige gevolgen heeft voor het project 
“Dijkverhoging” ? 

• Welke invloed heeft het college op de verkoop van deze 
gronden? Dit ook mede gezien dat de verkoper volgens de 
openbare informatie in principe niet wilde verkopen aan 
verkoper. 
 

Is het college op de hoogte van de methodiek van het Waterschap van 
de aankoopmethodiek via derden. Te weten de echtgenote van het 
dagelijks bestuurslid. 

  
Antwoord In de volgorde van de gestelde vragen: 

• Nee. Het college heeft geen rol in het onderzoek gehad. 

• Het antwoord op de eerste vraag is nee. Dus: Niet van 
toepassing. 

• Nee. Het college heeft geen rol in het onderzoek gehad. Wél is 
er tijdens en/of na het onderzoek in verband met het project 
Herinrichting Huilbeek nog een uitvraag van Waterschap 
Limburg ontvangen naar de ruilmogelijkheden van 
gemeentegrond. 

• Ja, dit heeft geen gevolgen voor het project ‘Dijkverbetering 
Beesel’. 

• Geen. 

• Nee. 
  
Portefeuillehouder* Marcel Roelofs 
  
Afhandeling* 11 januari 2022 

 
 
* in te vullen door de griffie 


